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Abstract (en)
[origin: US2023106693A1] A mechanical regulator for horology including an escapement collaborating with an oscillator provided with an inertial
element oscillating in an oscillation plane by virtue of a return element. The escapement includes a pin rigidly connected to the inertial element, an
anchor including a fork collaborating with the pin, and two pallet stones collaborating with teeth of an escape wheel. The regulator is configured such
that, during a first frictional locking phase that occurs before an unlocking phase, and during a second frictional locking phase that occurs after an
impulse phase, the pin is in contact with the fork so as to push same, and a tooth of the escape wheel is in rubbing contact with one of the pallet
stones.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un régulateur mécanique horloger (1) comprenant un échappement (10) coopérant avec un oscillateur pourvu d'un
élément inertiel (21) oscillant dans un plan d'oscillation grâce à un élément de rappel (22). L'échappement comprend une cheville (130) rigidement
liée à l'élément inertiel (21), une ancre (12) comportant une fourchette (122) coopérant avec la cheville (130), et deux palettes (121, 127) coopérant
avec des dents (112) d'une roue d'échappement (11). Le régulateur est configuré de sorte que, pendant une première phase de repos frottant se
produisant avant une phase de dégagement, et pendant une seconde phase de repos frottant se produisant après une phase d'impulsion, la cheville
(130) est en contact avec la fourchette (122) de manière à la pousser, et une dent (112) de la roue d'échappement (11) est en contact frottant avec
l'une des palettes (121, 127).
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